



## Continuous Professional Development Programme

Presented by HKTA Coaches Development and Qualifications Committee  
香港網球總會教練發展及資歷委員會主辦之持續專業發展計劃

# 2022 ITF Regional Coaches Conference Review

國際網球聯會 (ITF) 區域教練會議回顧 2022

Content 內容	<p>Conference review and topic sharing</p> <ol style="list-style-type: none"> <li>1. Fun games for large groups of beginner tennis players</li> <li>2. Evolution of tennis teaching methodology</li> <li>3. Patterns of play when traveling with ITF teams</li> </ol> <p>會議回顧及主題分享</p> <ol style="list-style-type: none"> <li>1. 適合群團網球初學者的有趣遊戲</li> <li>2. 網球教學法的演變</li> <li>3. 與 ITF 團隊出外地比賽時的比賽模式</li> </ol>
Speaker 講者	<p><b>Mr. Alvin Yip</b> <b>葉定恒先生</b></p> <p>HKTA Coach of Training Centre 香港網球總會全職教練</p>
Date 日期	<p>09 Dec 2022 (Fri) 2022年12月09日(星期五)</p>
Time 時間	<p>11:00am-12:30pm</p>
Venue 地點	<p>HKTA Tennis Centre, Kowloon Tsai 香港網總網球中心</p>
Fee 費用	<p>HKTA Licensed Coaches/ HKTA Member: <b>Free</b> 網總持牌教練/ 網總會員: <b>免費</b></p>
Quota 名額	<p>40 per class 每班 40 位</p>
Deadline of Enrolment 截止日期	<p><b>30 Nov 2022</b> <b>2022年11月30日</b></p>
Language 語言	<p>Bilingual 雙語</p>
Licensing Scheme credit points 教練牌照分數	<p>2 Credit Points 2 分</p>

本會不會發出確認信予參加者。請到 [www.tennishk.org](http://www.tennishk.org) 查閱取錄名單。如參加者發現自己的名子不在名單上，請於報名截止日期後 2 個工作天內與本會聯絡

No confirmation letter will be issued to participants. Acceptance list is available at [www.tennishk.org](http://www.tennishk.org). It is the applicant's responsibility to check the acceptance list. Any applicant who has submitted the application form but cannot find his/her names on the Acceptance List please call the HKTA office within 2 working days after the enrolment deadline.